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Hei!
Her er Stend sine kommentarer til prognoseinntaket:

Vg1 service og samferdsel:
Tallene viser at antallet primærsøkere med ungdomsrett kun ligger på 10 til 30 plasser. Nils skriver i sine 
kommentarer at det er tvilsomt om her er elevgrunnlag til mer enn 1 klasse eller maksimalt 20 elever.  Vårt 
forslag er da at vi reduserer antall elevplasser til 20 slik at vi kan planlegge videre med en litt stor klasse. I og 
med at det er første året for oss med dette programområdet, er det viktig med forutsigbarhet når vi skal 
planlegge, og  at vi ikke bygger på urealistiske forventninger når det gjelder klasse/elevtall.

Vg2 Salg, service og sikkerhet.
Her er det 6 primærsøkere med ungdomsrett til 15 plasser. I kommentarene står det at det sannsynligvis bare 
er grunnlag for en liten klasse. Vår forslag er da at elevtallet på 15 står, og at vi tar imot de som kommer. Men 
innstiller oss på en klasse som ikke blir helt full.

Naturbruk.
Her er det brukbart samsvar mellom antall plasser og primærsøkere. Her er det kun behov for små justeringer. 
Disse regner jeg med at vi som tidligere kan ta på telefon i forkant av inntaket.

Vg1 idrettsfag.
Her har vi 132 primærsøkere med ungdomsrett til våre 60 elevplasser. I kommentarene står det at her er 
søkergrunnlag til en ekstra klasse dersom forholdene ellers ligger til rette for det. Vi ønsker at antall plasser 
skal økes til 90, og mener at forholdene ellers ligger til rette for det med følgende begrunnelse:

- Vi har hatt høye søkertall over tid som har medført at mange søkere har blitt avvist (måtte ta til takke 
med et 2. eller 3. ønske)

- Det har vært såpass vanskelig å komme inn at inntatte elever har hatt svært høye poengsummer, noe 
som er hyggelig for oss, men som ikke tjener idretten og ungdommene i stor nok grad. Det har også 
ført til at jenteandelen har økt sterkt. Her ønsker vi noenlunde jevn kjønnsfordeling i klassene.

- Vi er nå i ferd med å legge om opplegget på idrettstilbudet vårt slik at vi selv med et høyere elevtall ( 3 
paralleller) over 3 år skal ha kapasitet nok i hall og i klasserom.

- De private skolene (Les Metis, tidligere Akademiet) markedsfører seg sterkt, og har blitt en sterk 
konkurrent til de offentlige skolene. Vi ser at mange av våre søkere også har søkt studiespesialiserende 
med toppidrett på Metis. Blant annet på grunn av at vi har avvist så mange søker der siste årene, har 
de fått mulighet til å bygge seg opp slik at de nå har blitt et attraktivt tilbud. Vi ønsker å demme opp 
for dette. Økt elevtall på Stend tror vi vil medvirke til at flere elever velger offentlige skoler.

- Nedleggingen av Fana gymnas betyr at antall elevplasser i Bergen Sør har blitt redusert. Økt elevtall på 
Stend mener vi ikke vil ramme noen av de offentlige skolene i regionen i nevneverdig grad. 

Magnus.Vaktskjold@hfk.no | www.stend.no  | Tlf.55 918800

Direkte: 55 918802 | Mobil: 482 21570

Med vennlig hilsen

Magnus Vaktskjold
Rektor
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